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Interpellation om LSS lagen 

Bakgrund  

LSS lagen firar i år 30 och har varit ett enormt lyft för målgruppen samt att Sverige har 
varit ledande i arbetet med att integrera funktionsnedsatta.  

Under åren så har rättighetslagen urholkats och begrepp som praxis används oftare och 
även att lagarna tolkas mer strikta. 

I mars 2024 så träffade Sveriges regering FN:s övervakningskommitté för konventionen 
om rättigheter för personer med funktionsnedsättning. Där Sverige fick en massiv kritik 
att vi inte följer konventionen inom många områden. Det som lyser igenom är bland 
annat: 

- Det är stor skillnad hur konventionen genomförs mellan region och kommun. 
- Region och kommuners övervakning av genomförande av konventionen brister 

från nationell nivå. 
- Att vid kommuners otillräcklighet i att genomföra av konventionen så brister det i 

rättsmedel, klagomålsförfarande och prövningsmekanismer för 
funktionsnedsatta. 

Jag frågar kommunstyrelsens ordförande, Erik Pelling, vad kommer minoritetsstyret 
göra för: 

- Att säkerställa att Uppsala kommun följer FN:s konvention så att Uppsala 
kommun och Region Uppsala tillämpar konventionen på samma sätt. 

- Att säkerställa kvalitetsuppföljning av att konventionen efterlevs. 
- Att minimera klagomål om att biståndsbeslut inte lever upp till konventionen om 

rättigheter för personer med funktionsnedsättning. 
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